
Zápis z porady vedení konané dne 23. 6. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Holub, Kohoutková, Dostál, Bartošek, Matyska, Křenek, Novotná 

Buršíková, Malinka, Veselý, zaměstnanci knihovnicko-informačního centra (v první části 

jednání) 

Omluveni: Regner, Ledvinka, Račanský 

 

1. Prezentace knihovnicko-informačního centra (KIC) 

 Bartošek přednesl prezentaci za KIC, při níž vyjádřil uznání a poděkování celému 

týmu kolem projektu MEDINFO, speciálně poděkoval Heleně Mojdlové a pochválil 

její práci.  

 Následně proběhla diskuse:  

o Repozitář MU – Bartošek prosazuje zelený přístup, diskuse o potřebnosti 

repozitáře – k čemu slouží, komu slouží. Otevřenou podporu open access a 

podporu publikování s open access přístupem je třeba do budoucna důkladně 

rozvážit, přistupovat k ní spíše opatrně (vyžaduje mimo jiné jasnou podporu 

vedení MU).  

o Krejčíř a Růžička pochválili spolupráci s ostatními odděleními a podporu ze 

strany vedení ÚVT.  

o Řepišová konstatovala nedostatek času/kapacit pro systematickou práci 

s katalogizačními daty, diskuse o potřebnosti detailního zpracování záznamů 

v případě, kdy uživatel nepozná rozdíl. Po skončení projektu MEDINFO by se 

kapacity měly poněkud uvolnit.  

o Krejčíř zmínil problematické nákupy počítačů přes DNS nebo rámcové 

smlouvy, konstatována potřeba nastavení rámcových smluv s parametry 

použitelnými i pro programátory.  

o Bartošek zdůraznil potřebu videokonferenčního místa v zasedačkách po 

plánované rekonstrukci budovy na Botanické. 

 

2. Kontrola úkolů z minulé porady 

– Divizní zaslali svou představu o prostorových potřebách pro plány nové budovy, 

ředitel zpracuje do 30. 6.  

– Proběhla schůzka s Čermákem o rekonstrukci zadního traktu, Dostál bude podávat 

zprávy průběžně každý týden.  

– Malá kontrola výběrových řízení – Pištěk poslal v pátek materiály. Telefonie bude 

vyhodnocena příští týden, proběhla jednání na CEITECu  o 10gigabitové páteřní síti.  

– Malinka zkontroluje výběrová řízení svého oddělení, úspory, zjistí smysluplnost 

využití prostředků a případné možnosti jiného využití.  

– Šrubařová zašle Malinkovi 3letý výhled. Výhled se bude dělat každý rok, v souvislosti 

s dlouhodobým záměrem až 5letý – prostředky investiční, neinvestiční pouze bez 

lidských zdrojů.  

– Matyska zašle první náhled dlouhodobého záměru. 

 

3. Ostatní  

– Šrubařová informovala o zápisu z porady vedení MU- financování fyzického úložiště 

na Cetocoenu – v reakci na bod 4 byl pověřen Holub k jeho vyřízení.  

– Matyska připomněl, že bude vybírán bezpečnostní ředitel pro MU, měl by mít 

v kompetenci nakládání s daty typu tajné. Sledují bezpečáci, musí vědět, co chceme, 

podle možnosti se účastnit výběrového řízení.  



– Šrubařová informovala, že Rusňák provádí aktualizaci přístupů do sálů a požádala 

vedoucí o součinnost, bude hotovo do 15. 8. Záměrem je mít za firmy jeden kontakt, 

který je styčnou osobou, dostává informace, komunikuje se s ním, zajišťuje koordinaci 

osob své firmy, které mohou vstupovat na sály.  

– Do konce července musí proběhnout kontrola sálů, do konce srpna zvážit, co se bude 

stěhovat do nových sálů. Záměr nechat Inet, Medimed a zabezpečené provozy 

v současných prostorách, odsunout, co není ve speciálním režimu. Do nových sálů 

přijde i vybavení CESNETu (MetaCentra). Odhad ceny stěhování vypracuje 

Šrubařová do konce srpna. 

– Kohoutková informovala, že bude tento týden probíhat školení propojení ekonomiky a 

Magionu. 

– Kohoutková informovala o prezentaci Inetu na ZČU v Plzni, mají vážný zájem o naše 

cesťáky a o bydlení. Kohoutková prodiskutuje s Matyskou.  

– Hostingy – oddělí se část webhostingů a technické hostingy. Odpovědnou osobou je 

celkově Burian, musí vědět, co kdo dělá.  

– Prázdninové focení bude probíhat na FI, PrF a v prostorách UKB, FF si focení zajistí 

sama, poskytneme naše know-how.  

– Matyska sdělí na příštím kolegiu své zastupování v době prázdnin. (kontrola 30. 6.) 

– Holub informoval o schůzce na Cetocoenu, potřebují laboratorní informační systémy. 

Matyska prodiskutuje s Janyškou a dalšími prorektory, případně zařadí do 

dlouhodobého záměru.  

– Malinka informoval o rekonstrukci sálu na CPS – proběhne koncem prázdnin, 

studovna bude pro studenty uzavřena.  

– Diskuse o hostování hardwaru Ceitecu na našich sálech, nebudeme poskytovat, pokud 

to pro nás nebude finančně zajímavé. Provozní záruky poskytujeme stejné jako Inetu a 

Magionu. 

– Matyska informoval o schůzce s Matyášem o bezpečnostním projektu v dlouhodobém 

záměru MU. Bezpečnostní projekty budou aktuálně vypracovány dva, ÚVT bude 

pracovat zejména na kybernetické bezpečnosti kritické infrastruktury   

– Veselý informoval o jednáních s Microsoftem, prodiskutuje s kvestorem nákup licence 

kampusu pro MU. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


